
 

 

Schriftelijke vragen Statenfractie PvdA  

 

Onderwerp: Parkeergarage ASML in natuurgebied  
 

19-4-19 

Geacht College, 

 

ASML is in Brabant een belangrijke werkgever. Niet alleen voor de Brainportregio, ook ver buiten Brabant 

zorgt ASML voor werk en opdrachten. Daarnaast groeit ASML enorm en komen jaarlijks vele mensen uit 

binnen en buitenland werken bij ASML. Veel van de medewerkers komen met de auto en in ED lezen we dat 

ASML een parkeergarage wil bouwen aan de overzijde van de A2/A67 in het natuurgebied Groote Heide van 

de gemeente Waalre. De PvdA heeft hier vragen over aan het college van GS: 

 

1. Is onderzocht wat de impact is op de natuur van de Groote Heide voor deze plannen? Zo ja wat is de 

uitkomst hiervan. Indien dit niet is gebeurd, bent u het dan met de PvdA eens dat ASML de impact 

alsnog dient te onderzoeken? 

 

2. Is onderzocht of ASML op eigen terrein of op aanliggende terreinen aan de noordzijde van de A67, 

waar hun campus is gelegen, een parkeergarage kan bouwen? Is hoogbouw ook overwogen als optie 

voor bouw van een parkeergarage? 

 

3. Is in overleg met ASML gekeken naar andere vormen van mobiliteit om de groei van de werknemers 

en hun woon-werkverkeer naar ASML op een andere manier op te vangen? Bijvoorbeeld door het 

delen van auto, carpoolen, elektrische fiets, busvervoer of andere vormen voor woon-werkverkeer? 

 

4. Bent u bereid om met ASML in gesprek te gaan om gezamenlijk te zoeken naar andere alternatieve 

locaties voor de parkeergarage en alternatieven voor het woon-werk verkeer van de werknemers 

van ASML in zijn geheel, zodat de bouw van een parkeergarage in natuur van de Groote Heide niet 

meer nodig is?  

Met hartelijke groet, 

Edith van Dijk 

 

 

 

  

 


